
 

 

  

Raadsfractie Olst-Wijhe 

 

Olst-Wijhe, 26 mei 2014 

 

Betreft: vragen naar aanleiding van de berichtgeving in de Stentor van 23 mei 2014 over de OZB 

 

Voorzitter, 

Op 12 mei jl, nog maar twee weken geleden, debatteerde de raad over het coalitieakkoord van de 

inmiddels aangetreden coalitie. 

Bij die gelegenheid zijn door onze fractie vragen gesteld over de precieze betekenis van het statement in 

het coalitieakkoord, dat de OZB niet méér dan trendmatig verhoogd zal worden in relatie tot de OZB 

verhogingen die in de verschillende heroverwegingsronden zijn afgesproken. Ons werd toen stellig 

verzekerd dat er, in tegenstelling tot de afspraken in de verschillende heroverwegingsronden, niet 

boven de inflatie verhoogd zou worden. En dat dat resulteerde in een fors extra tekort. 

Wij waren dan ook nogal verrast over de uitspraken van de wethouder financiën in de Stentor van 

afgelopen vrijdag. Hij stelt in de krant , nu de inkt van het akkoord net droog is, dat de bij de 

heroverwegingen afgesproken OZB verhogingen wél zullen plaatsvinden. 

Onze fractie heeft daarom de volgende vragen aan het college: 

1. kunt u de raad aangeven wat precies de duiding moet zijn van de uitspraak in het 

coalitieakkoord dat de OZB niet boven de inflatie verhoogd zal worden in relatie tot de 

genoemde uitspraken in de Stentor?  

2. hadden de berekeningen, waarnaar in het artikel wordt gerefereerd, niet beter ten tijde van de 

coalitieonderhandelingen kunnen plaatsvinden? 

3. graag vernemen we van u in cijfers welke afspraken mbt OZB verhoging uit de verschillende 

heroverwegingsronden u al dan niet gaat uitvoeren, en tot welke totale verhogingen dit in de 



komende jaren naar verwachting zal leiden. Wij verzoeken u hierin ook te betrekken de 

eventuele correctie op de éénmalige verlaging van de OZB waartoe in januari van dit jaar 

besloten is én de te verwachten trendmatige verhogingen.  

4. Bent u met ons van mening dat correcties op uitspraken die door de coalitie zijn gedaan in de 

raad vallen onder de actieve informatieplicht, en dat het derhalve niet correct is dat ze eerst in 

de krant te lezen zijn, voordat de raad door uw college is geinformeerd? 

5. Kunt u toezeggen dat in de toekomst de raad geinformeerd wordt vóór de pers? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Annelies Boerman, fractie PvdA Olst-Wijhe 


